
Zápis z výroční členské schůze skupiny IPA Znojmo ze dne 13.3.2022 

Počet přítomných členů s právem hlasování : 31 + 2 hosté z IPA NÖ 

 

Schůzi zahájil v 09.00 hodin vedoucí územní skupiny Znojmo Robert Pešek, který 

po oficiálním zahájení navrhl návrhovou komisi ve složení :  

- předseda: Pavel Dohnal 

- členové: Luděk Kincl 

                  Radek Fila 

Navrhovaná komise byla následně jednohlasně zvolena přítomnými členy.                     

 

Dále vedoucí skupiny seznámil účastníky schůze s jejím programem a poděkoval 

za spolupráci kolegům z rakouské skupiny IPA NÖ. 

 

Hospodář skupiny Jaroslav Pollák přednesl zprávu o hospodaření územní skupiny 

za rok 2021.  

Robert Pešek seznámil přítomné se současným stavem členské základny – 

k 31.12.2021 byl stav 241 právoplatných členů. (11 nových členů, 4 ukončili 

členství a 5 členů nezaplatilo v termínu) 

 

Pavel Vítek vyhodnotil tři loňské akce, které se podařilo v covidové době 

zorganizovat: 

- Poznej kraj svých přátel v okolí na Znojma 

- výšlap údolím Jihlavy 

- výšlap v Rakousku 

Všechny uvedené akce byly vyhodnoceny jako úspěšné a přínosné.  Vzhledem ke 

změně organizace akcí, se podařilo snížit ekonomické náklady na jejich realizaci.  

 

Ladislav Šimášek přednesl plán návrhu činnosti na rok 2022, s tím, že tento plán 

je kdykoliv možno doplnit o případné nové akce. 

Na počátku diskuse předal Miroslav Pokorný informace ze schůze republikového 

výboru IPA sekce ČR, jehož je členem.  Republikový výbor se po projednání všech 



připomínek k případné pomoci Ukrajině usnesl na tom, že nebude samostatně 

vykonávat žádnou aktivitu v tomto směru a přenechá rozhodnutí na jednotlivých 

územních skupinách. Po krátké diskuzi k problému bylo odhlasováno, že 

ponecháme aktivitu ve vztahu ke sbírkám a podobným věcem individuálně na 

každém jednotlivci. Mnozí již v tomto směru pomoc poskytli a další se chystali. 

Dále Miroslav Pokorný pozitivně hodnotil fungování IPA klubu pod vedením paní 

Marcely Procházkové. 

Robert Pešek navrhl vzhledem k neustálým nesmyslným poplatků a nulovému 

úročení uložených peněz IPA Znojmo v České spořitelně přechod k jinému 

peněžnímu ústavu po poradě s finančním poradcem z řad IPA Znojmo. Přechod 

byl odhlasován. Po další diskuzi co s větší částí finančních prostředků na účtu, 

které nejsou užívány, bylo navrženo, za účelem snížení inflačního znehodnocení 

peněz, jejich uložení na samostatný spořicí účet s vyšším úročením. Převedení 

finančních prostředků bude provedeno taktéž po konzultaci s finančním 

poradcem. Toto uložení finančních prostředků bylo odhlasováno všemi 

přítomnými.  

Přítomní také odhlasovali podání žádosti o dotaci na činnost IPA Znojmo od obce 

Chvalovice. 

Robert Pešek přítomným představil nabídku společnosti Darking, která vyrábí 

opasky, spony a další praktické dárkové předměty s tématikou IPA. V rámci 

diskuze se přítomní rozhodli, že tuto nabídku ponecháme na rozhodnutí každého 

samostatně. Žádné hlasování o této nabídce ani neproběhlo.  

Josef Vlášek, z důvodu neuskutečnění plesu IPA v lednovém termínu, přednesl 

návrh na jeho uspořádání 11.6.2022 v Louckém klášteře. Požádal o pomoc 

všechny přítomné a ta mu byla přislíbena. Na základě tohoto, bylo uskutečnění 

plesu všemi přítomnými odsouhlaseno. 

Josef Vlášek dále navrhl realizaci dětského dne pro děti policistů dne 4.6.2022. 

Tento návrh byl všemi přítomnými odsouhlasen. 

 

Posledním bodem diskuze bylo projednání návrhu realizace oslavy výročí 

založení územní skupiny IPA Znojmo. 25. výročí mělo být realizované v roce 2021, 



ale toto neumožnila opatření v rámci nákazy covid. Posunutí termínu nebylo 

členy schůze akceptováno a navrhlo se, že se uskuteční oslava k 30. výročí a to 

v roce 2026. Tento návrh byl všemi přítomnými odsouhlasen. 

 

V závěru přednesl předseda návrhové komise Pavel Dohnal jednotlivé body tak 

jak byly v průběhu schůze navrženy a schváleny.  

Tento návrh byl všemi přítomnými odsouhlasen stejně jako návrh činnosti 

územní skupiny IPA Znojmo na rok 2022. 

Po tomto závěrečném hlasováním, byla schůze řádně ukončena. 

 

 

                                                                                              Mgr. Robert Pešek 

                                                                                        vedoucí územní skupiny  

 


